


Name 姓名	曾千紋 TSENG CHIEN-WEN	
Title 職稱	兼任講師 Part-time Lecturer	
TEL 分機	5903-5904	
E-mail	99613@mail.wzu.edu.tw	
Education 學歷	美國夏威夷太平洋大學 英語教學碩士 Hawaii Pacific University M.A. in TESL	
Work experience 經歷	<p>2006-2011 國立中山大學外國語文學系 專案教師</p> <p>2006-2011 National Sun Yat-sen University Contract Lecturer</p> <p>2011-2014 國立屏東科技大學教學資源中心 英文專案教師</p> <p>2011-2014 National Pingtung University of Science and Technology English Contract Lecturer</p> <p>2014~ 文藻外語大學英語教學中心兼任講師</p> <p>2014~ Wen Zao University of Languages Part-time Lecturer</p>	
Courses taught 教授課程	共同英文三	
Fields of specialization 專長領域	英語教學 Teaching English as A Second Language	
Publications 研究成果	● Chien-Wen Tseng, Nickolas Pirini, "Teaching English Speaking and Writing". Proceedings of Broaden the Vision of ELT Workshop 2006	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Grace H. C. Lin, Paul S.C. Chien, C.W. Tseng, Max M. H. Ho, “Impact on Globalization on EFL—Incorporating World Topics in University Classrooms. Proceedings of National Pingtung University of Education English Workshop 2009</li> <li>● Chien-Wen Tseng, “Getting Meaning from Context—Vocabulary Instructions in Reading Comprehension”; presented at 2010 Hawaii International Conference on Arts and Humanities, Honolulu, Hawaii, U.S.A., January 2010</li> </ul>
<p>Service and honors 專業服務 與榮譽</p>	<p>榮獲國立屏東科技大學 101 學年度第一學期網路輔助教學優等課程</p> <p>榮獲國立中山大學九十九學年度第二學期教學優良課程教師</p> <p>榮獲國立中山大學九十八學年度第二學期教學優良課程教師</p> <p>榮獲國立中山大學九十八學年度第一學期教學優良課程教師</p> <p>榮獲國立中山大學九十六學年度第二學期 Top 20 教師</p> <p>2012 National Pingtung University of Science and Technology Superior Course on Computer-assisted Language Teaching</p> <p>2010 National Sun Yat-Sen University Superior Teaching Performance</p> <p>2009 National Sun Yat-Sen University Superior Teaching Performance</p> <p>2007 National Sun Yat-Sen University Top 20 Teacher</p>
<p>Others 其他</p> <p>Research grants 研究計畫</p>	